## 香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

酒店及康樂會所 Hotels and Recreational Clubs

## 金獎 Gold Award



香港國際主題樂園有限公司 香港迪士尼樂園酒店及迪士尼好萊塢酒店 Hongkong International Theme Parks Limited Hong Kong Disneyland Hotel & Disney's Hollywood Hotel

香港迪士尼樂園酒店及迪士尼好萊塢酒店致力保護環境,在日常營運中實踐一系列環保措施,包括節約能源和用水、減廢及減少溫室氣體排放,並鼓勵持份者積極支持環保。

Hong Kong Disneyland Hotel & Disney's Hollywood Hotel are committed to protecting the environment. The Hotels has implemented a series of environmental measures in their daily operation, including conservation of energy and water, reduction of waste and greenhouse gas emission and encouraged their stakeholders to take an active role in support of environmental protection.



收集剩餘的浴室用品及舊傢俱,以供重用及捐贈。

Collecting surplus bathroom amenities and old furniture for reuse and donation.



香港迪士尼樂園度假區與本地慈善團體 合作,由度假區廚師透過有效管理和善 用「剩食」,把多餘的食材變成美味佳餚, 贈予社區的有需要人士。

Hong Kong Disneyland Resort partners with a local charity by donating safe-to-eat surplus food from the resort to serve the needy in the community. The chefs use their creativity to turn surplus food ingredients into delicious dishes.



使用電動汽車接載遊客。
Using electric vehicles to transport visitors.